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Närvarande: Annika Nilsson, Theresé Andersen, Siv Bertilsson, Christel Andersén, Vanja Gottlow, Jose 
Fleitas, Lasse Holmström; Susanna Bruzell, Daniel Persson, Eva Holmberg, Anita Feurstein Bardun, 
Tommy Nilsson, Anna Sönnberger, Björn Strandmark 
 
Plats och tid: Sockerbrukets matsal Örtofta, 15 april kl 13 
 

1. Mötets öppnande 
Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna 
 

2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes 
 

3. Val av ordförande och sekreterare för stämman samt två justerare  
Anna Sönnberger valdes till ordförande för mötet. Annika Nilsson valdes till sekreterare. 
Susanna Bruzell och Daniel Persson valdes till justerare för mötet. 
 

4. Fråga om mötet är behörigen utlyst 
Mötet befanns behörigen utlyst. 

 
5. Föredragning av styrelsens årsberättelse inklusive ekonomisk rapport. 

Anna Sönnberger föredrog årsberättelsen för 2022. Kassör Tommy Nilsson föredrog den 
ekonomiska rapporten.  
 

6. Föredragning av revisionsberättelse. 
Siv Bertilsson föredrog revisionsberättelsen. 
 

7. Godkännande av årsberättelse och ekonomisk rapport. 
Årsmötet godkände årsberättelse och ekonomisk rapport för 2022. 
 

8. Ansvarsfrihet för styrelsen. 
Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för föregående års verksamhet. 
 

9. Val av ordförande för byalaget 
Björn Strandmark valdes till ordförande på två år 
 

10. Val av vice ordförande för byalaget 
Anita Feurstein Bardun valdes till vice ordförande på ett år 

 
11. Val av sekreterare för byalaget 

              Annika Nilsson valdes till sekreterare på två år. 
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12. Val av tre övriga ledamöter 
Christel Andersen valdes till ordinarie ledamot på två år. 
Therese Andersen valdes till ordinarie styrelseledamot på två år. 
Ylva Gislén valdes till ordinarie styrelseledamot på två år. 

 
13. Val av två suppleanter 

               Vanja Gottlow valdes till suppleant på två år 
               Anders Göth valdes till suppleant på två år. 
 

14. Val av revisor och revisorssuppleant 
Matz Jönsson Forssell valdes till revisor och Siv Bertilsson till revisorssuppleant, båda på ett år. 
 

15. Val av valberedning 
Bella Tinghammar och Eva Holmberg valdes till ledamöter i valberedning. 
 

16. Propositioner och motioner 
Styrelsen har för innevarande årsmöte inte lagt fram några propositioner. Några motioner har 
inte heller inkommit. 
 

17. Fastställande av medlemsavgift 
Medlemsavgiften fastställdes till 100 kr per hushåll för 2023. 
 

18. Övriga frågor 
Anna Sönnberger avtackas som ordförande. Susanna Bruzell avtackas som ledamot. 
 
Lasse Holmström informerar om att regeringen nu utreder nya stambanan, att kunna köra i 250 
km/tim. 4 maj ska kommunen träffa Trafikverket. Susanna informerar om att eventuellt fortsatt 
arbete med ny stambana troligen kommer att fokusera på att gå längs befintliga järnvägsspår. 
Frågor som buller hanteras i den prövningen 
 
Lasse Holmström frågar om stig runt dammen, om den frågan är aktuell? Kommunen har inte 
återkopplat till de bybor som lade förslaget och inte heller till byalaget. Återkoppling saknas 
också från kommunen om bidrag för landskapsutveckling. Christel återkopplar från Eslövs 
Byalagsråd (EBR) att flera byalag uppfattar samma, detta har återkopplats till 
kommunledningen.  
 
Björn informerar om att kommunen undersöker kring bredbandsutbyggnad och förfrågan om 
att ansluta sig till fiber. Ekonomiskt stöd från kommunen kan finnas. Alla bybor är informerade  
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via lappar i brevlådor och Facebook att lämna samlat intresse från bygden. I dag är 8 anmälda 
som intressenter.  
 
Lasse Holmström frågar om jättelokorna. Annika informerar att Länsstyrelsen pga. 
nedskärningar inte kommer att kunna jobba vidare med frågan i bygden. Kommunen har 
informerat om att de endast kommer att klippa dem som de har gjort tidigare år. Markägaren 
har informerat om att inga av de utlovade insatserna kommer att genomföras under året. 
Byalaget är mycket oroade över utvecklingen och fortsätter att bevaka frågan. 
 

19. Mötets avslutande 
Ordföranden avslutade mötet och tackade för visat intresse 
 
 
 

Vid protokollet    Mötesordförande 
 

 
Annika Nilsson                                                                  Anna Sönnberger 
 
 

 
 Justeras Justeras 
 
 
           Susanna Bruzell  Daniel Persson 


